

DOC'S GINGER



EXPERIENCE THE POWER OF PURE, BOLD GINGER

ERLEBE DIE INTENSIVE
KRAFT VON INGWER



[DOCSGINGER.DE/B2B](https://docsginger.de/b2b)



WHAT MAKES US UNIQUE?

Our drinks are 100 % organic and made from certified organic ingredients – bringing the full power of nature into every bottle. By keeping them unfiltered and naturally cloudy, we preserve valuable nutrients and create an authentic, truly unique taste experience.



NON-ALCOHOLIC



GLUTEN-FREE



VEGAN



ORGANIC



DE-ÖKO-006
EU/non-EU
agriculture

WAS MACHT UNS EINZIGARTIG?

Unsere Getränke sind zu 100 % Bio und werden ausschließlich aus Bio-zertifizierten Zutaten hergestellt – so steckt in jeder Flasche die volle Kraft der Natur. Ungefiltert und naturtrüb bleiben alle wertvollen Nährstoffe erhalten, und es entsteht ein authentisches, einzigartiges Geschmackserlebnis.

MEETING CONSUMER TRENDS

Our organic drinks reflect today's consumer trends toward a healthy lifestyle: alcohol-free, natural, and full of valuable ingredients. As awareness of the health benefits of ginger and citrus fruits grows, Doc's Ginger is the perfect choice – certified organic and refreshingly different!

IM EINKLANG MIT AKTUELLEN KONSUMENTENTRENDS

Mit unseren Bio-Getränken greifen wir aktuelle Verbrauchertrends zu einem gesunden Lebensstil auf: alkoholfrei, natürlich und voller wertvoller Inhaltsstoffe. Das wachsende Bewusstsein für die Vorteile von Ingwer und Zitrusfrüchten macht Doc's Ginger zur perfekten Wahl: natürlich Bio & erfrischend anders!



ORGANIC GINGER BEER

Bold spice. Aromatic lemon.
Refreshing sparkle.

The perfect blend of spicy ginger, sun-ripened lemons, and top-fermented yeast – a refreshingly bold and invigorating taste experience.

alcohol-free • 330 ml
original German brewery bottling

BIO GINGER BEER

Kräftige Würze. Aromatische Zitrone.
Erfrischende Spritzigkeit.

Die perfekte Mischung aus würzigem Ingwer, sonnen gereiften Zitronen und obergäriger Hefe. Für ein erfrischend, kräftiges und belebendes Geschmackserlebnis.

alkoholfrei • 330 ml • original deutsche Brauereiabfüllung



ORGANIC TONIC WATER

Floral nuances. Gentle bitter notes.
Fresh citrus accents.

A harmonious composition of delicate floral nuances, gentle bitter notes, and subtle sweetness. Refined with a hint of citrus for a distinctive, refreshing taste experience.

alcohol-free · 330 ml
original German brewery bottling

BIO TONIC WATER

Blumige Nuancen. Sanfte Bitternoten.
Frische Zitrusakzente.

Eine harmonische Komposition aus zarten, blumigen Nuancen, sanften Bitternoten und einer dezenten Süße. Verfeinert mit einem Hauch von Zitrusfrüchten für ein besonderes, erfrischendes Geschmackserlebnis.

alkoholfrei · 330 ml · original deutsche Brauereiabfüllung

ORGANIC BITTER LEMON

Balanced bitterness. Bright fruitiness.
Rich taste.

A zesty fusion of lemon and lime, perfectly balanced with the pleasantly bitter notes of natural cinchona bark. Refreshingly aromatic, with a naturally rich taste.

alcohol-free · 330 ml
original German brewery bottling

BIO BITTER LEMON

Ausgewogene Herbe. Fruchtige Frische.
Vollmundiger Geschmack.

Eine knackige Fusion aus Zitrone und Limette, perfekt ausgewogen mit den angenehm bitteren Noten der natürlichen Chinarinde. Erfrischend aromatisch für einen vollmundigen Geschmack.

alkoholfrei · 330 ml · original deutsche Brauereiabfüllung



OUR STORY

Doc's Ginger was founded by a dentist tired of overly sweetened and artificial drinks. That's why we craft refreshing organic beverages from carefully selected, high-quality ingredients – certified organic, full of natural flavor, reduced in sugar, and produced in harmony with nature.

UNSERE GESCHICHTE

Gegründet wurde Doc's Ginger von einem Zahnarzt, der genug von übersüßten und künstlichen Getränken hatte. Deshalb entwickeln wir erfrischende Bio-Getränke aus sorgfältig ausgewählten, hochwertigen Zutaten – Bio-zertifiziert, voller natürlicher Geschmack, zuckerreduziert und im Einklang mit der Natur produziert.

OUR PACKAGING OPTIONS

In addition to our environmentally friendly glass bottles, we will soon offer our products in lightweight, plastic-free, and fully recyclable cans – ideal for international distribution and convenience channels.

UNSERE GEBINDEVARIANTEN

Neben unseren umweltfreundlichen Glasflaschen bieten wir unsere Produkte auch bald in leichten, plastikfreien und vollständig recycelbaren Dosen an – ideal für den internationalen Vertrieb und den Convenience-Bereich.



BIO COMPANY®

REWE



Getränke
HOFFMANN

**SANDRA
TODZY**

sales management

✉ s.todzy@docsginger.de

☎ +49 (0) 202 47 86 898

📞 +49 (0) 176 802 69 816

🌐 www.docsginger.de

